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PROTOKOLL KRETSSTYRET   

    

    

 KS-møte nr. 9/2021 

Utsendelsesdato: 17.09.2021 

 

 

       Merknadsfrist: 24.09.2021 

 

 

Møtetid: Torsdag 16. sept. 2021 kl. 17.00 – 21.00 Møtested: Idrettens Hus, Lillehammer.       

 
  Til stede Forfall Ikke møtt 

Leder: Inger Fløgum  X   

Nestleder: Jannicke Stenberg Mykkestue X   

Medlem: Morten Gustu X 
 

 

Medlem: Haakon Struksnæs Fjone  X 
 

 

Medlem: Mali Nordseth Nyløkken   X            

Medlem: Svein Erik Nordhagen   X   

Medlem: Alexander Ericsson  X   

Varamedlem: Marianne Frantzen  X   

Ansattes 

representant: 

Tom Svellet   X   

Org. sjef: Tina Thorsen (referent)  X   

 

 

AGENDA 

 
Protokoll og orienteringssaker 

 

Sak -51 Godkjenne saksliste  

 

  Saksliste ble godkjent.  

 

Sak -52 Godkjenne protokoll  

  

  Protokoll ble godkjent.  

 

Sak -53 Habilitet   

  

  Ingen habilitetsutfordringer 
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Vedtakssaker 

 

S-54 Nedlagte klubber og fordeling av overskytende midler 

 

 Nord-Gudbrandsdal Ride- og Kjøreklubb og Stange Håndballklubb har blitt nedlagt i 

 henholdsvis 2019 og 2021. Ved oppløsning eller annet opphør av idrettslag tilfaller 

 lagets overskytende midler etter avvikling et formål godkjent av idrettskretsen (§25 i 

 lovnorm for idrettslag). Med bakgrunn i tidligere praksis over tid, har noen 

 hovedprinsipper blitt fulgt og innstilling til fordeling er beskrevet i saksdokumentene.  

 

 Vedtak:  

 Midler fra nedlagt klubb Nord-Gudbrandsdal Ride- og Kjøreklubb fordeles likt 

 mellom:  

• Kr 22 720,14 til Ottadalen Sykkelklubb, konto 2085.63.41926 

• Kr 22 720, 14 til Jotunheimen MX-klubb, konto 2081.26.11376  

 

  Midler fra nedlagt klubb Stange Håndballklubb fordeles følgende:  

▪ Kr 77 274,- til Storhamar Håndball, øremerket tilrettelagt 

håndball, konto 1800.16.36541  

▪ Kr 38 637,96 til Funkis Innlandet, konto 1822.54.09524 

▪ Kr 38 637,96 til Stange Sportsklubb, øremerket ny 

håndballaktivitet, konto 1813.28.00762  

 

  Styret vil ha tilbakemelding på hvordan midlene har blitt benyttet i Stange 

  Sportsklubb innen 1. juni 2022.  

  

 

 

S-55 Høring – Spillemiddelsøknaden   

 Spillemiddelsøknaden har vært diskutert i styret og vært på høring til både styret og 

 administrasjonen.   

 

 Vedtak:  

 Styret godkjente fremlagte forslag til høringssvar på spillemiddelsøknaden.  

 

 

S-56 Godt styresett   

 

 Styret har tidligere diskutert om det skal gjennomføres en prosess «Godt styresett».  

 Dette ble gjennomgått på nytt i styremøte, og hvordan dette kan gjennomføres i 

 idrettskretsen. Det er nødvendig at alle fyller ut et skjema som hensyntar mange 

 aspekter ved styrearbeid.   

  

 Vedtak:  

 Svein Erik Nordhagen sender ut skjema innen 21. september, med svarfrist 26. 

 september.  

 I første omgang er det styret som går gjennom svarene, men følges opp med 

 administrasjonen i etterkant.  
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S-57 Regnskap 1. halvår    

 Administrasjonen gikk gjennom regnskap for 1. halvår. Det er i henhold til budsjett og 

 ingen avvik av betydning.  

 

 Vedtak:  

 Styret tok vedlagte regnskapsrapport til etterretning.  

 

 

 

S-58 Fadderordning idrettsråd i Innlandet idrettskrets     

 Grunnet endringer i styret ble det gjennomført noen endringer i fadderordningen for 

 idrettsråd.  

 

 Vedtak:  

 Styret vedtok oppdatert fadderordning, og besluttet av styremedlemmer som er 

 berørt av dette tar kontakt med sine respektive idrettsråd.  

 

 

 

S-59 Partnerskapsavtale med Innlandet fylkeskommune      

 Org. sjef og kretsleder har hatt innledende samtaler med fylkeskommunen ift 

 partnerskapsavtalen fra 2022. Det er blant annet signalisert et nedtrekk på kr 500 000,- 

 til idretten og dette er ikke bra for aktiviteten i Innlandet.  Videre er det ønskelig at 

 særkretsene blir med i en prosess for å utarbeide felles målsetninger for midlene fra 

 fylkeskommunen.   

 

 Vedtak:  

 Styret vedtok å løfte problemstillingen til fylkespolitikere og politisk ledelse i 

 særkretsene.  Det blir tatt initiativ til møter med disse.  

 

 

 

 

Diskusjons/orienteringssaker for videre oppfølging   
 - Administrasjonen orienterer 
 - Status handlingsplan   
 - Forberedelser til styremøte og strategisamling 1.-2. oktober   
 - Referat fra NIPA-konferansen  
 - Status partnerskapsavtalen med fylkeskommunen  
 - Evaluering av idrettspolitisk dag 29. august  
 

 

Eventuelt  
- Beslutte event saker som skal publiseres fra styremøte  

 
 

 

 

 

 


